

人文與社會研究學報

第四十七卷第二期

目次

安石榴圖畫書後現代特徵探析——以《星期三下午，捉·蚪·蚪》、《亂 78 糟》為例	林慈鳶.....1
論「透迤」的詞彙化過程及其相關問題	郭懿儀.....19
朱熹詩歌的山水審美體驗之樂	康雲山.....39
台灣中小企業人力資源實務與創新能力：驗證組織學習能力的中介效果	余明助.....63
社群似幻，實為保生：約瑟夫·康拉德小說《諾斯多謀》中的歷史與敘事議題	林明澤.....79
以中文為母語之英語學習者對英語冠詞之使用	林亮岑.....93

Journal of Humanities and Social Sciences Studies

Volume 47, NO.2

CONTENTS

The Postmodern Features in Two Picture Books by Shih-Liu An : “A Wednesday Afternoon, Chasing Tadpoles” and “At Sixes and Sevens”	Tzu-Yuan Lin.....	1
A Study in Lexicalization of 「Wei Yi」 and other Related Problem	KUO Yi-Yi.....	19
Aesthetic Experience in Zhu Xi' s Landscape Poetry	Kang Yun-San.....	39
Human Resource Practices and Innovative Capability of Taiwanese SMEs : Examining the Mediating Effects of Organizational Learning	Ming Chu, Yu.....	63
Community as a Sustaining Illusion: History and Narration in Joseph Conrad's <i>Nostromo</i>	Min-Tser Lin Associate.....	79
The Use of the English Articles by Chinese Learners of English	Liangtsen Lin.....	93